
Geachte collega's, 

 

Bij deze de dringende oproep om een kerntakendiscussie IN DE ZUIVERE VORM te voeren. Voor de 

duidelijkheid, IN DE ZUIVERE VORM houdt in ZONDER financieel plaatje. Dat was ook de bedoeling! 

Ook de huidige situatie hoeft niets af te doen aan het feit dat wij wel degelijk kunnen bepalen wat de 

kerntaken van een gemeente zijn VOLGENS ONS. Nadat wij dit onderling hebben bepaald en 

overeenstemming over is kan met het resultaat van het overleg DAARNA eventuele financiele 

gevolgen in kaart worden gebracht. En dat die er zullen zijn, staat buiten kijf. Maar om nu het een 

met het ander te combineren is ONZUIVER en hebben wij zelf in de hand.  

 

Zojuist in de besluitenlijst weer gelezen dat een raadsvoorstel door het College zal worden 

voorgelegd bij de Raad. Daarin wordt kerntakendiscussie gekoppeld aan de kadernota. Onwenselijk! 

Hierdoor komen we WEER in een zelfde onzalige situatie als vorig jaar. 

 

Dus aan een ieder de oproep om NU een kerntakendiscussie in de zuivere vorm te voeren. Dus wat 

zijn de standpunten van de verschillende partijen over wat de kerntaken zijn van de gemeente? Zo 

moeilijk is dat toch niet?? Wij kunnen ZELF actief zijn en deze discussie aangaan. We hoeven dit zeker 

niet aan het College over te laten. Sterker nog, het is onze taak om deze te voeren in het belang van 

onze gemeente. 

 

Aan de griffie het uitdrukkelijke verzoek deze mail te plaatsen op de lijst met ingekomen stukken. 

Aan alle collega partijen het uitdrukkelijke verzoek om de discussie in zuivere vorm NU te voeren! En 

tevens het verzoek om te reageren op dit initiatief. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Christa Faas 

Zelfstandig Bloemendaal 


